
 

Dato, tidspunkt, sted, deltagende  13/11/2024 18:00 ved Mette. Deltagende: Andreas, Eline, Julie, Tobias, Frida, Victor, Thomas og 
Mette  

Godkendelse af tidl. referat Link:  7. Møde 11/102024 hos Tobias
Godkendt  

Check Ind  

Debatpunkter  - 6.000 kr. tilbage i materiale-budgettet (medregnet køb af trænertøj - 3200 kr.) 
- Vi gemmer dem - måske der kommer en uventet udgift senere  

- Skal der stå noget på engelsk på hjemmesiden? Det er svært for vores 
udvekslingsstuderende  

- Frida opretter en ny fane, hvor der står en kort beskrivelse på engelsk om 
træningstider, tilmelding mm.  

- Man kan som ny spiller tilmelde sig selv et hold på hjemmesiden, uden at være godkendt af 
en fra klubben  

- Det skal vi have lavet om på  
- Man skal ikke selv kunne tilmelde sig et hold, men tilmelde sig på venteliste  
- Frida snakker med holdsport om mulig tilmeldingsprocedure  

 
- Frivillig vagter  

- Overvej om vi skal dele AGF kampe ud til holdet og sige at holdet skal stille med 10 
personer til bestemte kampe  

- Julie undersøger andre muligheder for frivilligtjanser - fx train  
- Opslag på sociale medier i forhold til om der er nogen der mangler billig 

arbejdskraft, så vi kan tjene nogle flere penge  
 

- Kontingent  
- Overvej at hæve kontingentet til næste sæson - Især med fokus på de arbejdende, 

så vi stadig kan sælge os på at være en billig studenterklub 
- Victor kigger på det   

 
- Generalforsamling fredag d. 7/2 2025 

https://docs.google.com/document/d/1mvuAFMePdz2Oc9b8eBNXCykg80NjMPz28phF69QRHMs/edit?tab=t.0


- Eline spørger Kent om dato  

Beslutningspunkter   

Informationspunkter  - Frivilligtjanser til AGF-kampe i foråret - ved vi noget? 
- Julie er i gang med at undersøge det  

- Vi skal bruge en ansvarlig fra hver herretrup til at dele billeder fra kampe mm. 
- Andreas og Thomas vælger en fra 1. og 2. herre  

- Oplær trænerne i holdsport ved sæsonstart  
- Bare en hurtig opfriskning på de vigtigste ting ved opstartsmødet, også selvom de 

siger nej  
- Vigtig pointe: brug computeren til holdsport. Mange funktioner forsvinder på 

telefonen 
- Snak om hvem der har tænkt sig at fortsætte i bestyrelsen til næste sæson 
- JAI stævne  

- Stort minus - ca 25.000 kr. 
- Band er en stor udgift  
- Måske man skal overveje at invitere andre klubber fra Århus (især da KSI ikke var 

med i år, der gik der en del indtægter tabt) 

Regnskabsorientering   

Emner PR  

Årshjul gennemgås   Årshjul JAI

Dagsordenspunkter til næste gang   

Opsamling på “Tasks”  

Næste møde fastsættes  D. 11/12 2024 hos Thomas  

Punkter til næste møde  Generalforsamling  

 
 

https://docs.google.com/document/d/1QFzlU4NpmnOTShADREq18Qtv8ZJV95QJB3jxI0Ru9Ic/edit#heading=h.u4eoe6a3770

